
Medborgarförslag 

Genom åren har aktiva i Bastuträsk Skoterklubb uppmärksammat att det 

vintertid uppstår trafikfarliga situationer för både föreningens egna ideélla 

som sköter skoterlederna, men också mindre erfarna skoterförare när 

utförare av plogning vintertid inte har öppnat upp och tagit ner höjden på 

plogkanterna i anslutning till våra skoterleder inom samhället. 

Det vi vill uppmärksamma kommunens representanter på är att det får till 

följd att det skapas alldeles för höga och hårda plogkanter som i sin tur 

kan leda till att man som förare av skotern lätt blir kvar på vägar och gator 

med sitt fordon på ett trafikfarligt sätt. 

Våra egna styrelsemedlemmar drar ofta sladd efter föreningens skoter i 

samband med underhållet av lederna. Av övriga skoteråkare som nyttjar 

lederna skjutsar många sin familj efter skotern i pulkor och på slädar. 

Om då kanterna ner mot gatorna är höga och hårda finns en risk för att 

man ofrivilligt blir kvar på gatan med båpde skoter och släde/sladd och 

därmed riskerar att utgöra ett hinder för biltrafiken utan att kunna flytta på 

sig. 

Vår förening lägger många ideélla timmar på att hålla skoterleder inom 

vårt område i fint skick. Vi gör vårt yttersta för att se till så att ingen ska 

behöva riskera sina liv i allt som  har med vår förenings verksamhet att 

göra. 

För höga plogkanter riskerar att skapa farliga situationer vid ett par 

geografiska punkter inom samhället - att säkerställa att höjden på 

plogkanterna reduceras vore helt enkelt en viktig säkerhetsåtgärd. 

Bastuträsk Skoterklubb föreslår därför: 

* att Norsjö kommun fattar beslut om att det vid upphandlingsförfarandet 

av snöröjning ska ingå ett formulerat krav på att utföraren ska ta ned 

plogkanter inom Bastuträsk samhälle i anslutning till befintliga skoterleder, 

för att minimera risken för att trafikfarliga situationer uppstår. 
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